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Interpelacia

W imieniu mieszkaric6w ul. Wojska Polskiego w Kolbuszowej skladam
wniosek o wybudowaniu progu spowalniajqcego z kostki brukowej w miejscu
obecnego przejscia dla pieszych ( w miejscu sl<rzyzowania z ulic4 H.
Sienkiewiczaw Kolbuszowej)zkt6rego korzystajqpiesi aw szczeg6lnoSci dzieci
idqce do SP Nr 2 z ulic Partyzant6w i Jana Pawla II. Mieszkafcy ulicy Wojska
Polskiego twietdzq,2e jad1cepojazdy od ulicy Krzaklewskiego jad qznadmiemq
prgdkosci4 a widocznoS6 wcho dzqcych na to przejScie jest bardzo ogranic zona.

W pelni popieram ten wniosek mieszkaric6w i proszg o podjgci e dzialan
w tym zakresie.
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